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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 14. 05. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie 

Abou, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Bc. Sylva Tománková 
Omluveni: prof. Petr Oslzlý 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana bylo tajemníkem informováno o potřebě softwearového přechodu na 
vyšší verzi Adobe Acrobat Reader (verze 8,0) v souvislosti s novými formuláři smluv, které 
připravilo a zpracovalo právní oddělení JAMU. Ne všechny PC jsou schopny akceptovat tuto 
aktualizaci a dá se předpokládat komplikace v chodu administrativy. Proděkan Záboj připraví 
– po konzultaci s pracovníky Laboratoře pro práci s médii – stanovisko fakulty. 

 Na poradě pedagogů v červnu 2007 bude projednána tvorba nových anotací předmětů a 
kurikul pedagogů pro účely ESTS Label.  

II.   Studijní záležitosi: 
 Kolegium děkana schválilo přidělení stipendia pro studenty VDN, kteří se v květnu 

zúčastnili festivalu v Lodži (nekvalitní zabezpečení ze strany organizátorů) a festivalu 
divadla „Theater Brett“ ve Vídni (účastníkům nebyly pokryty náklady na stravu) a to ve výši 
500,- Kč/osobu za Lodž a 300,- Kč/osobu za Vídeň. 

 Kolegium děkana schválilo žádost doc. Mackové o změnu hodnocení předmětu I. ročníku 
ateliéru DV „Herní dramatický proces“ v LS z klasifikovaného zápočtu na zápočet a u 
předmětu Teorie divadla (II. ročník) v ZS ze zkoušky na zápočet. 

 Tajemník DIFA prezentoval oficiální žádost studentů DAMU o účast inscenace studentů 
DIFA „Heda Gabler“ na festivalu DAMU ZLOMVAZ 2007. Tvůrci inscenace byli přímo 
osloveni a vybráni organizačním týmem festivalu ZLOMVAZ 2007 (řešeno s manažerem 
inscenace). Účinkovat budou dne 1. 7. 2007. Další inscenace, která bude JAMU reprezentovat 
je „Porta Apostolorum“, která bude na festivalu odehrána v termínu 30. 6. 2007. Tajemník 
DIFA vznese dotaz na organizační tým festivalu, zda je k účasti pozváno některé další 
představení či vyžádána účast studentů některého z ateliérů. 

 Proděkanka pro studijní záležitosti informovala o průběhu dotazníkového šetření, které na 
DIFA v minulém týdnu provedlo Akademické centrum studentských aktivit. Výsledky šetření 
budou známy asi za měsíc. 

 Kolegium děkana schválilo žádost A. Stankova, studenta 3. KSFT, o změnu tématu 
diplomové práce (v souvislosti se změnou vedoucího práce) a dále jeho žádost o pozdější 
odevzdání diplomové práce - tedy do 31. 5. 2007 (vedoucí DP i oponent vyjádřili souhlas). 

 Kolegium děkana schválilo přidělení kreditů studentům DIFA (mimo ateliér DM a JT), 
kteří se podíleli na přípravě a/nebo realizaci festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007, a 
vedoucím ateliérů příslušných studentů doporučuje udělit studentům za jejich práci 2 kredity 
(seznam studentů viz. příloha „studenti_festival“). 
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III. Zahraniční záležitosti: 
 Kolegium děkana projednalo zahraniční stáže v příštím akademickém roce. Bc. 

Tománková prezentovala přehled plánovaných studentských i učitelských mobilit v rámci 
programu Erasmus na akademický rok 2007/2008  

 Kolegium děkana projednalo možnosti stáže studenta režie z RESAD Madrid v rámci 
Erasmu B. E. Poyraze. Děkan DIFA rozhodne o skladbě předmětů a vedoucím pedagogovi. 

 Kolegium děkana odsouhlasilo stáž zahraniční studentky z Berlína (UDK Berlin) 
v ateliéru scénografie v příštím akademickém roce. Ateliér scénografie rovněž souhlasí. 

 Bc. Tománková informovala, že se dnes 14. 5. 2007 zúčastní přednášky ředitelky 
Fullbrightovy komise v Univerzitní knihovně Brno. 

 Kolegium děkana odsouhlasilo členství v síti ELIA na rok 2008. Tajemník ověří, zda je 
členský poplatek hrazen za celou JAMU (tedy centrálně z rektorátu) či jen za DIFA. 

 Kolegium děkana schválilo účast 2 pedagogů VDN (prof. Mikotová a PhDr. Broulíková) 
na mezinárodním festivalu v Remeši na konci června 2007. 

 Dále odsouhlasilo pobyt 16 studentů a 1 pedagožky (PhDr. Broulíková) VDN v Asociaci 
Neslyšících v Lotyšsku, ve dnech 21. – 23. 9. 2007. U končících studentů VDN je třeba 
prověřit (Ing. Oulehlová), zda budou v této době ještě studenty DIFA. 

 Ateliér VDN projevil zájem i o účast na projektu TYST Teatr ve Stokholmu. Je třeba 
upřesnit požadavky (množství účastníků) a poté zvážit finanční náročnost. 

 Kolegium děkana projednalo výjezd na festival, který pořádá VGIK Moskva.  
Bc. Tománková zjistí, zda bude DIFA JAMU pozvána k účasti (což bylo avizováno na 
minulém ročníku). 

V. Různé: 

 Tajemník DIFA informoval o průběhu schůzky v rámci projektu MU Týden vědy a 
techniky – Fascinace světlem. DIFA JAMU se tohoto projektu zúčastní - a to přednáškou 
prof. Srby pravděpodobně v přednáškovém sále brněnského hvězdárny a planetária a 
světelným workshopem pod vedením BcA. J. Petra. V pondělí na KR bude toto stanovisko 
tlumočeno rektorátu – ověří se možnost participace HF. 

 

 

zapsala: L. Abou       verifikoval: O. Vodička 
 


